
Vážení čtenáři,
s velkým nadšením Vás vítáme u prvního čísla
našich školních novin! Tato novinka je
výsledkem snahy Aničky Piknerové z 8. B,
Lucky Šilhavíkové z 8. B a Alexandry
Formánkové z 8.  A. 
Cílem je přinést zajímavosti, novinky a příběhy
ze života naší školy. Věříme, že se Vám naše
noviny budou líbit a že se v nich dozvíte
spoustu užitečných informací.
Každé číslo bude plné článků, rozhovorů,
fotek a informací, které Vám pomohou lépe
poznat naše školní prostředí i ostatní žáky a
učitele. Budeme rádi, když se do naší redakce
zapojíte i Vy, ať už svými nápady nebo
příspěvky.
Doufáme, že si noviny užijete stejně jako my!
S pozdravem
Redakční rada školních novin

ŠKOLNÍ NOVINY
A JE TU PRVNÍ ČÍSLO!!!
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Info o proběhlých akcích
Co nás čeká?
Rozhovor s panem učitelem Wurstem
Zprávy ze školního parlamentu
QR anketa

Ples ve stylu Jamese Bonda 18. ledna
V sobotu 18. ledna se na sokolovně uskutečnil
každoroční ples sdružení rodičů, opět
obohacený polonézou deváťáků.
Letos ve stylu agenta 007!
Motivy z kasina, siluety postav, typická hudba
ani střelba nesměly chybět. Jako překvapení si
letošní deváťáci připravili diskotéku, a měli 
i vlastního DJ, který si to určitě užil.
Tento ples byl opět výjimečný, ať už jeho
živostí nebo volbou tématu. Určitě se na něj
jen tak nezapomene.

Lyžák 2. - 8. února
Proběhl lyžařský výcvik. První den si účastníci vybalili
věci a měli oddech. Večer byli poučeni, co bude
následovat. Další dny lyžovali dvakrát denně, ovšem
kromě středy. Všichni dostali na výběr, co chtějí
odpoledne dělat. Někteří šli do bazénu, někteří do
tělocvičny a někteří na procházku. Všechny dny se
večer hrály hry. Páteční noc ale byla speciální. Byla
diskotéka v kostýmech. V den odjezdu si učitelé chtěli
udělat srandu z dětí. Svázali jim boty pomocí tkaniček
dohromady a museli si to rozvazovat. Pokoj Fancy
lyžařky měly v pokoji takový nepořádek, že poslední
den musela děvčata kontrolovat, zda je vše čisté. Celá
týdenní akce proběhla pod dozorem paní učitelky
Šimkové, Nedorostkové, Hanzové, Andrýskové a pana
učitele Loskota.

ANKETA

PROBĚHLÉ AKCE



ROZHOVOR
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Redakční rada: Alexandra Formánková, Anna Piknerová, Lucie Šilhavíková

Náš první rozhovor je s panem učitelem Wurstem

Jak jste se dostal k povolání učitele?
Na střední škole jsem cítil, že studovaná technická
škola pro mě není to pravé, tíhnul jsem spíše k
humanitním vědám. Proto mi moje manželka
poradila, abych se zkusil přihlásit na pajdák (vysoká
škola pro budoucí učitele). No já to zkusil, byl jsem
přijat a poté jsem vystudoval a stal se učitelem.
Co vás na této práci baví?
Baví mě práce s vámi! Každý den je jiný, sdílíme spolu
radosti i občasné starosti. Když se něco nového
naučíte, posune vás to o krok dál. Mým snem kdysi
bylo měnit svět k lepšímu - a doufám, že můj přístup k
vám ho malými krůčky k lepšímu mění.
Proč jste založil školní časopis?
To jsem nezaložil já, ale vy (smích). Já jsem vám
představil nápad na prezentaci parlamentu a vaši
seberealizaci a vy jste se toho chopily... 
Jaké jsou vaše koníčky?
Teď s malými holkami na ně nezbývá mnoho času, ale
tak asi filmy, dobré jídlo nebo IT novinky.
Co byste nám řekl o svém dětství?
Mé dětství není zase tak vzdálené, přijde mi to jako
nedávno. Ale bylo jiné, než máte vy - většinu času jsem
trávil venku za panelákem a neustále jsme něco hráli.
Pohyb, zábava, kamarádi, skutečné vztahy, spousta
zážitků.
Co si myslíte o dnešní generaci?
Trochu paradox - že to máte těžší, protože se vám vše
jakoby ulehčilo - komunikace, informace, dostupnost
všeho. A naučit se v tom žít, to musí být hodně složité.
Kdybyste měl svůj život popsat pěti slovy, co by to
bylo?
Hledat, tvořit, legrace, nezbláznit se, poučení. 
Jaké jsou vaše další plány?
V osobním životě - dobře vychovat dcery. V pracovním
- aby mě to s vámi bavilo až do důchodu 😊

4. března - Beseda s cestovatelem - USA, Kanada
18. března - Halová atletika - 1. stupeň
21. března - Scénické čtení - celá škola

Parlament Vás informuje o dvou novinkách, které nás
čekají: 
Tou první je ustavení redakční rady ve složení Anna
Piknerová (8. B), Lucie Šilhavíková (8. B) a Alexandra
Formánková (8. A). Druhá novinka je vybudování

CO NÁS ČEKÁ?

OZVĚTE SE NÁM!
Byli bychom moc rádi, kdybyste jakékoli dotazy,
nápady, články nebo názory poslali na náš e-mail:
casopis@zspolesovice.cz

casopis@zspolesovice.cz

Otevření nových školních družin
  Ve středu 12. února se uskutečnilo otevření nových
školních družin. Připraveno bylo nejen občerstvení,
ale také program nacvičený našimi žáky. Promluvili
pan starosta i pan ředitel. Dokonce se přijela podívat
i televize TVS, která z tohoto vydařeného odpoledne
udělala i reportáž. 
Doufáme, že si nové družiny dobře užije spousta dětí.
 

Z PARLAMENTU

zábavně vzdělávacího
koutku s X-BOXem s téměř
dvoumetrovou LED TV.
Součástí bude Kinect, dva
bezdrátové ovladače a
spousta her! Koutek bude
instalován během několika
týdnů v přízemí u výtahu.


